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 2011 Summer Program and Day Camps 
 

Bel-Red Bilingual Academy is a Washington State accredited and certified independent school in the center of the 

Eastside on the Bellevue and Redmond border. Our private building has bright air conditioned （中心空调中心空调中心空调中心空调）classrooms 

with fine facilities. The backyard playground provides a safe and fun place for outdoor activities with its basketball hoop, 
jungle gym, and other playground equipment.    
 

The school offers day camps for 5–12 year olds and a summer quarter for 
preschool, pre-kindergarten & Junior K (ages 2½-5) students. We carefully 
design all of our summer programs to be fun, engaging and, most of all, 
educational. Our physically and mentally engaging programs will give your 
child the perfect place to grow and thrive!  
 

Office open hours:   7:00am - 6:30pm, Monday through Friday 

Date: 6/20/2011 – 8/26/2011, close on July 4th. 
 

Summer Day Camps 
 

Eligible age: 5 -12   Day camp time: 9:00am – 4:00pm    Extended care:  7:00am – 9:00am, 4:00pm – 6:30pm. 
 

Track 1 - Weekly Theme Camp 主题夏令营主题夏令营主题夏令营主题夏令营, 挑战你的智能和体挑战你的智能和体挑战你的智能和体挑战你的智能和体能能能能 
Week 1 Soccer ，，，， Basket ball , Golf ,  Hiking, and Olympic games 足球足球足球足球、、、、篮球篮球篮球篮球、、、、高尔夫高尔夫高尔夫高尔夫 ———— 勇敢者的游戏勇敢者的游戏勇敢者的游戏勇敢者的游戏；；；；爬山爬山爬山爬山、、、、奥林奥林奥林奥林匹克匹克匹克匹克 --- 运动运动运动运动者的乐趣者的乐趣者的乐趣者的乐趣 

6/20-6/24 
9am – 4pm 
$198 

Go out for soccer , golf , basket ball , hiking, and Olympic games with prizes. One day hiking at Cougar Mountain Red 
Town Trail Head at Lakemont Blvd. near  Newcastle road (7yrs old and up. Golf admission fee excluded). 

Week 2 Gymnastic and Martial Art (Wu Shu) 体操和武术体操和武术体操和武术体操和武术    ––––    刚刚刚刚毅和毅和毅和毅和柔柔柔柔美美美美并济并济并济并济，，，，优美和力量优美和力量优美和力量优美和力量共存共存共存共存 

6/27-7/1 
9am – 4pm 
$198 

Basic Gymnastic and aerobic exercises will be led by the professional coach Arzu Karaali.  Wu Shu classes will be 
taught by Master Yu, Rongqi from QingDao. Wu Shu, a Chinese Martial Art, is a popular international sport and a 
highly effective exercise system promoting physical coordination and better health.       

Week 3 Go, Chinese Band Jump and Fitness Exercises  从围棋中学会运筹帷幄从围棋中学会运筹帷幄从围棋中学会运筹帷幄从围棋中学会运筹帷幄，，，，从从从从橡皮筋橡皮筋橡皮筋橡皮筋中体验弹性和耐力中体验弹性和耐力中体验弹性和耐力中体验弹性和耐力, , , , 从从从从健美操健美操健美操健美操中中中中体会强身的快乐体会强身的快乐体会强身的快乐体会强身的快乐 

7/4-7/8 
(closed on 
July 4th) 
9am – 4pm 
$198 

Do you know when the game of Go was invented? Come to learn this ancient and challenging board game from the 
Seattle Go Center program director Brian Allen & Jon Boley. Exercise your brain! Beat your parents! In between, 
students will play Chinese Band Jump, and  fitness exercises your physical . Come to learn the games and some 

incredible maneuvers.  （上午围棋，下午活动） 

Week 4  Up, Up, and Away – Aviation and Space Camp 翱翔宇宙的航天飞行员就翱翔宇宙的航天飞行员就翱翔宇宙的航天飞行员就翱翔宇宙的航天飞行员就是从这里出发的是从这里出发的是从这里出发的是从这里出发的 

7/11-7/115 
9am – 4pm 
$198 

Join us for high flying fun as we learn about aerodynamics, airplanes and outer space through fun and educational 
experiments and projects. Please bring a shoe box and a clothes hanger for one of the craft projects.  

Week 5 Magic Show and Workshop Camp 身临其境身临其境身临其境身临其境，，，，以假乱真以假乱真以假乱真以假乱真--- 阻挡不住的阻挡不住的阻挡不住的阻挡不住的魔术魔术魔术魔术魅力魅力魅力魅力 

7/18-7/22 
9am – 4pm 
$275 

Children will learn all the tricks they need to know to put on an amazing magic show for their family and friends! Our 
magic show workshops help children build presentation skills and confidence. The magician starts with magic 
demonstrations, then he will go over the performance tips and the art of magic; teach children how to structure a magic 
show with own magic tricks. The magic will be included gestures and stage presence; the tricks of  rope, coin, card and 
mental magic plus more…. Anyone can be an Amazing Magician! Different magic every year. 

Week 6 Fun Water Week & Go Swimming   随波逐浪随波逐浪随波逐浪随波逐浪，，，，游泳池也能兴风作浪游泳池也能兴风作浪游泳池也能兴风作浪游泳池也能兴风作浪；；；；浪里白条浪里白条浪里白条浪里白条，，，， 浪花中必有游泳健将浪花中必有游泳健将浪花中必有游泳健将浪花中必有游泳健将 

7/25-7/29 
9am – 4pm 
$198 

Water week! We will have water balloon tosses, water games plus fun play at crossroad water park and swimming at 
Bellevue Swimming Pool. Join us for aquatic fun!  (Admission not included). 
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Week 7  Play Well Lego Engineering Camp 搭房子搭房子搭房子搭房子、、、、铺铁路铺铁路铺铁路铺铁路、、、、造飞机造飞机造飞机造飞机 、、、、修机器修机器修机器修机器，，，，工程师的摇篮工程师的摇篮工程师的摇篮工程师的摇篮，，，，孩子们们的兴趣所孩子们们的兴趣所孩子们们的兴趣所孩子们们的兴趣所在在在在。。。。 

8/1 – 8/5 
9am – 4pm 
$275 

 

Fun-filled engineering activities for kids. Project typically include an introduction and short presentation by the 
instructor followed by a design/build assignment. Students are expected to learn and use technical and LEGO 
terminology while they tackle the projects. As students develop experience with the concepts, materials, and 
methods of LEGO engineering they are able to become more self-directed and to utilize instructors as consultants in 
conceiving, designing, building, and trouble-shooting more advanced projects, plus more projects and activities in 
the afternoon. (9-12 Lego, 1-4 activities) 

Week 8 A Week at The Circus and Jumping House! 游乐园游乐园游乐园游乐园里有小小的竞技选手里有小小的竞技选手里有小小的竞技选手里有小小的竞技选手，，，，恐龙恐龙恐龙恐龙房房房房中有多多的中有多多的中有多多的中有多多的蹦高好手蹦高好手蹦高好手蹦高好手，，，，诸诸诸诸多乐趣多乐趣多乐趣多乐趣，，，，尽尽尽尽在其中在其中在其中在其中！！！！ 

8/8-8/12 
9am – 4pm 
$198 

During this week at summer camp, students will learn how to juggle scarves, hula-hoop, play carnival games and 
even get a face painting! and a Dinosaur jumping house. Students will enjoy it with lots of fun! 

 

Week 9 Champions Science Adventures 开动脑筋开动脑筋开动脑筋开动脑筋、、、、亲亲亲亲手制手制手制手制作作作作 - 让我们一起让我们一起让我们一起让我们一起探索科学的奥妙探索科学的奥妙探索科学的奥妙探索科学的奥妙 

8/15-8/19 
9am – 4pm 
$198 

Engage your child in exciting and educational hands-on science programs. Your child will participate in involved, 
multi-day projects such as; constructing bridge or robots; explore different scientific concepts like jet propulsion, 
chemical reactions, weight and density, and speed and distance. Assemble and control pulleys, levers, catapults, and 
other machines. Daily science experiments with discussions and presentations to enforce teamwork, scientific 
thinking, and creative exploration. 

Week 10 Elena Chess Camp 国际象棋国际象棋国际象棋国际象棋    ––––    博弈之术博弈之术博弈之术博弈之术，，，，练就超凡脱俗的智力练就超凡脱俗的智力练就超凡脱俗的智力练就超凡脱俗的智力和胆量和胆量和胆量和胆量 

8/22-8/26 
9am – 4pm 
$275 ($255 
register 
before 4/30) 

Learn chess in a week we’ve stuffed with fun and challenges. Your child will play plenty of chess while learning 
strategies and tactics. He or she will learn to play tournament games and games with different time controls, to play 
with the clock (Intermediate and Advanced), and to record game (Beginners).  We will also teach fun variations like 
bughouse (Siamese) chess, atomic (nuclear) chess, crazy house and many others that will help your child to 
improve! The camp will have three groups - Beginner, Intermediate, and Advanced. Activities in all groups will be 
based on student’s age and experience. International Women’s Grandmaster Elena Donaldson is a Three Time 
US Women’s Champion and a Two Time Olympic Chess Champion. 

    
 * Fees listed in the above table do not include extended care. Refer to “Fees for Day Camps” below for the extended care fees. 
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Track 2 - Brains and Fun 轻松有趣的阅读和数学强化班轻松有趣的阅读和数学强化班轻松有趣的阅读和数学强化班轻松有趣的阅读和数学强化班, 伴你度过一个充实难忘的暑假伴你度过一个充实难忘的暑假伴你度过一个充实难忘的暑假伴你度过一个充实难忘的暑假 
 

Sometimes you want to get out and play around, but sometimes you want to sit down and read a good book and exercise 
your right brain. Track 2 offers you a fun and educational alternative to Track 1. You can register for Track 2 on weekly 
basis too. Or you can mix and match weeks from either track. We are sure to make your summer wonderful and 
memorable. 
 

Track 2 Daily Schedule and Activities 
Morning  Afternoon  Special Activities 

English reading comprehension 
Sharpens your reading comprehension skills. 
Enjoy classic and modern literature under a 
teacher’s guidance and prepare yourself for the 
next school year!   

• Arts and crafts lessons 

• Life skills activities 

• Cooking skills and activities 

• Field trips 

• Fitness exercises 

Math logical thinking  
Focus on mental math. Students will be grouped 
by skill.  

• Science projects 

• Geography Concepts and Games 
 

• Leadership training 

Chinese language and culture  
Students will reinforce their Chinese language 
skills and learn new words and culture through fun 
activities. 

• Ongoing optional subjects by age group • Dancing, music, and Wu Shu 
(Chinese Martial Arts) 

 
Fees for Day Camps (Track 1 and Track 2) 

Track 1 
(9am – 4pm) 

Track 2 
(9am – 4pm) 

Extended care weekly: 
Extended care 

hourly: 

See the Track 1  
Program Description 

$198 
Morning only 

(7:30am – 9am): 
$20 

Afternoon only 
(4pm-6:30pm): 

$30 

Morning and 
afternoon: 

$40 
$8.00 per hour 

*Drop-In Program:  $8.00 per hour.  

 

 
Preschool, Pre-Kindergarten & Junior Kindergarten Summer Quarter  

幼儿和学前暑期班幼儿和学前暑期班幼儿和学前暑期班幼儿和学前暑期班    

(2½ to 5 years old, potty trained) 
 

It is extremely important for young students to have a continuous and uninterrupted learning environment. Our pre-school 
to Junior Kindergarten summer quarter is specially designed to help your child reinforce what he or she has learned and to 
prepare them for the next, more challenging school year. It is 
also designed to prepare the kids who have never gone to school 
before. Our integrated curriculum offers a balance of academics 
and play. Let us show you just how much your child can grow in 
one summer! 
 

Summer quarter curriculum:  
                                                                                                                                  

• Language classes for both English and Chinese  

• Integrated Math and Science with hands on projects 

• Social and Emotional skill development 

• Dancing and Singing 

• Chinese Martial Arts and Aerobic Dancing 

• Outdoor Sports, Games and Jumping House 

• Arts and crafts 
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• Cooking 

• Field trips and much more! 
 

Preschool and Junior-Kindergarten Summer Quarter General Daily Schedule 
7:30-9:00: Arriving: circle time, free time  3:30-4:00 Snack time 

8:00-9:00: Breakfast served 4:00-5:30 Center time, group communication time, 
playground, games and story time. 

9:00-11:30: Classes (recess will be in between) 5:30–6:00 Light Snack and Clean up 

11:30-1:30: Lunch and recess, napping when needed for 
young children. 

6:00–6:15 Quiet time and wait for pick- up. 

1:45-3:30: Classes/Activities    

  * Field trips will be scheduled separately.  

 
Fees for Preschool to Pre-Kindergarten (2.5-5yrs) 

3hrs a day per week 5hrs a day per week All day per week All day per month 

$160 $210 $265 $915 

Drop-In Program: $55 per day for 2.5-5yrs; $8 per hour.   
Non-refundable registration fee: $25 (waived if enroll before 5/31) 

 

The school offers free breakfast and snacks. 

Lunch Options: 
1. Bring in own lunch. 
2. Order from the school: $2.5  for age 6 and under;  $3 for 7 and older 
3. The school offers 2% milk, 100% juice and fresh fruit. 

Weekly lunch menu is posted every Monday morning   
 

Registration: 
You can download registration forms from www.brbacademy.com, or email or call the school office to get registration 
forms. 
 

Discount Policy and Late Fee: 
 

1. Registration fee of $25 is waived if enrolling before 5/31. 
2. A 10% discount* is available for 2nd or more children in the same family for summer camp only (applied to the 

lower tuition).  
3. 10% discount* is offered for students who participates in the whole summer program (10 weeks, but not cumulative 

with other discount. It does not apply to pre-school and Junior K summer quarter). 
4. Full tuition must be paid one week (7 days) before the camp starts. Otherwise, a $10 late fee is charged in addition 

to the registration fee and full tuition.  
 
*Discount must be requested at the time of registration 


